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                      Nou any i noves oportunitats

Havent passat les festes de Nadal, Cap d’Any i Reis, des de Junts per la Garriga desitgem que hagueu pogut gaudir de les activitats organitzades al 
municipi, en bona companyia i salut. Ara que comença el 2024, entomem un any ple de noves oportunitats per fer de la Garriga un poble millor per tota 
la ciutadania. Amb el PAM com a referència, emprenem projectes cabdals de la legislatura com l’inici de les obres de nous habitatges de lloguer social 
i del tanatori municipal, l’estudi de la construcció d’una nova piscina municipal, el trasllat dels nous estudis de Ràdio Silenci o la projecció de la nova 
comissaria, entre molts altres.
Paral·lelament abordarem els grans reptes que travessa el poble, tals com la sequera, el manteniment de la via pública i les millores en el sistema de 
recollida de residus. Un seguit de mesures que pretenen millorar l’eficiència i l’eficàcia dels serveis públics que l’Ajuntament presta als garriguencs i 
garriguenques.
Amb un pressupost amb la nostra empremta posarem fil a l’agulla a tots aquests compromisos per fer realitat una Garriga que posi a les persones 
al centre de tot i sigui referent arreu. Amb els valors de l’eficàcia, la confiança, la solvència, el diàleg, el compromís, la justícia social i la consciència 
ambiental. Treballarem per fer realitat aquests projectes al llarg del mandat.
Ens posem com sempre, a la vostra disposició i us convidem a seguir-nos a les nostres xarxes socials per estar al dia de la nostra activitat política.
twitter: @JuntsxLG  ·  facebook: Junts La Garriga  ·  instagram: @juntsxlagarriga

                  Comencem l’any amb empenta

Desitgem que hagueu tingut unes bones festes i hàgiu començat l’any de la millor manera.
Nosaltres encetem l’any amb la decisió ferma de seguir sent la veu de la Garriga i la gent que ens heu fet confiança des d’una oposició ferma i decidida 
a treballar pel poble.
Així, doncs, fem un repàs de què passa a la Garriga.
D’ençà el canvi de govern hem vist algunes millores al poble, però aquestes no són del nou consistori, ja que estaven aprovades per l’anterior govern. 
Creiem important que la ciutadania sigui coneixedora d’aquest fet, així doncs, caldrà esperar una mica per veure què fan.
Un dels encerts impulsats pel nou govern i que des de 100% La Garriga recolzem és la dinamització dels carrers durant les festes de Nadal, la recupera-
ció de la nit de Cap d’Any a Can Noguera i la retrobada del Mag Garriviu des del Malhivern. Creiem que les famílies de la Garriga mereixem viure uns dies 
màgics als ulls dels infants mentre comprem al comerç local i fem poble.
D’altra banda, volem manifestar el nostre desencert durant els pressupostos participatius. Una de les propostes guanyadores ha estat la neteja del Pas-
seig Fluvial, però aquesta tasca no hauria de recaure sobre l’Ajuntament, ja que la major part del Passeig Fluvial pertany a l’Agència Catalana de l’Aigua i 
els diners que es recapten amb les taxes de l’aigua s’haurien d’utilitzar per això i que aquesta despesa no recaigués directament sobre el consistori. 
No podem oblidar també la deixadesa del verd urbà, no podem permetre que la Garriga recaigui en una imatge bruta de parcs i jardins… Prou tenim 
amb les bosses mal recollides del porta a porta tirades el dia de Nadal.
A propòsit d’això, sabem de l’esforç que s’hi està dedicant, i per això 100% La Garriga seguirà estant al peu del canó i posant veu a la ciutadania.

twitter: @100x100LG ·  facebook: 100x100LG  ·  instagram: @100x100lg  
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                     Així, segur que no

L’actual equip de govern està format per una estranya coalició, on l’única cosa que els unia d’entrada era anar a la contra de la tasca que feia l’anterior 
govern. Junts i socialistes (més Ciutadans) van coincidir i fer bandera del “Porta a porta, així no”, dins d’una campanya més de desgast polític que de 
proposar i fer millores pel poble.
Un cop al govern, la coalició sociovergent segueix ben unida en la destrucció d’allò iniciat a l’anterior mandat i ha aturat importants inversions en 
projectes de poble amb l’ànsia, no de modificar-los –legítimament– sinó d’esborrar-los de la construcció del futur de la Garriga. Així queda reflectit en els 
pressupostos del 2024, on no es dedica ni un cèntim al nou tanatori tant reclamat per Junts.
En el dia a dia, però, veiem com les promeses il·lusionants van caient. El “porta a porta, així no” es transforma en una pitjor gestió. Com a exemple, la mala 
comunicació dels canvis de servei de recollida de residus les nits de Nadal, en què la difusió es va confiar només a les xarxes socials i els canals digitals 
oficials, i amb un redactat confús. Molts bujols i bosses d’envasos van formar part del paisatge del nostre bonic poble modernista, en ple dia de Nadal. Es 
va autocomplir la profecia de l’alcaldessa, que en les seves proclames exagerades, havia parlat d’ “entrebancar-se amb els cubells”.
El govern de “gestió, gestió, gestió”, del “diàleg i consens amb els veïns” i de “replantejar globalment la mobilitat per adaptar-nos a l’etapa posterior a les 
obres del tren” ha passat a canviar la direcció d’un sol carrer, d’un dia per l’altre, i anunciar que així quedarà de forma definitiva. No discutirem l’encert o 
no de la mesura, però està clar que és una esmena a tot allò que s’havia promès.
I ara que ja s’han apagat els llums de Nadal, recordem que s’ha notat entre poc i gens la inversió de 15.000 euros en la il·luminació, i que passades les 
festes seran 15.000 euros menys que tindrem pel manteniment del verd urbà.
Bon 2024.
web: www.esquerra.cat/lagarriga  ·  twitter: @ercambacord  ·  facebook: ercambacord  ·  instagram: @ercambacord  ·  @: lagarriga@esquerra.cat

                   La gestió de l’aigua a consulta popular 

El passat 20 de desembre, el Ple de la Garriga, amb l’excepció dels vots de la CUP, va aprovar continuar el contracte de la gestió de l’aigua amb AGBAR 18 
mesos més. Aquest cop però, amb l’advertiment que cal licitar de forma imminent el nou contracte per adjudicar-lo un cop finalitzi el termini assenyalat. 
I qui dia passa any empeny. 
El govern actual, igual que els anteriors, continua ignorant que l’aigua és un bé comú i un recurs essencial per a la vida i per al nostre entorn. Ignorant 
també que la gestió privada de l’aigua és un negoci opac de grans empreses que només miren pel seu propi benefici. 
La gestió d’un recurs tan vital, ha de poder ser objecte de debat entre els veïns i veïnes de la Garriga. Ara més que mai, davant d’un context de sequera 
agut que fa que l’aigua sigui un recurs cada cop més escàs, cal poder-se plantejar quin és el millor model de gestió possible. I cal que sigui la població qui 
ho decideixi. És imprescindible el control públic i democràtic, la transparència i la rendició de comptes en la gestió de l’aigua. 
Per això, al ple del 20 de desembre la CUP vàrem presentar una moció per celebrar una consulta popular sobre quin model de gestió de l’aigua volem al 
nostre poble. Els resultats de les votacions al ple van ser les següents: dos vots a favor de la CUP, cinc abstencions (tres per part de 100% la Garriga i dues 
d’ERC) i deu vots en contra (vuit de Junts i dos del PSC). 
Des de la CUP seguirem lluitant per aconseguir prendre decisions de forma col·lectiva i també per una gestió pública de l’aigua. 

web: lagarriga.cup.cat  ·  twitter: @cuplagarriga  ·  facebook: cuplagarriga  ·  instagram: @cup_la_garriga  ·  @:  lagarriga@cup.cat

                              2024, un any per avançar

El 2024 ha de ser un any perquè la Garriga avanci. Després d’un primer semestre de govern, on s’ha hagut d’aplicar una economia de subsistència, i tot 
i això ja s’han vist canvis en el dia a dia de l’Ajuntament, l’any que iniciem ha de començar-se a notar un canvi que ha de provocar un salt de qualitat al 
nostre municipi.
El 2024 serà l’any per millorar contractes importants de manteniment que tenim a la Garriga; el manteniment de les zones verdes o el d’enllumenat en són 
més importants. Contractes que es licitaran amb augments econòmics, adaptant-los a les necessitats que la Garriga necessita.
També serà l’any on els projectes tan anhelats d’habitatge social a la Garriga, comencin a ser una realitat. Primer serà el projecte dels habitatges socials 
de la Plaça de la Pau, però també haurem de parlar de la unitat d’actuació de Pinetons, on s’ha de començarà treballar. D’una forma o d’una altra, el 
compromís del govern municipal és que acabem la legislatura amb aquests dos projectes enllestits. 
Serà l’any de fer realitat projectes molt reivindicats per la ciutadania com el del nou tanatori, que ha de cobrir les necessitats del nostre municipi i també 
poder cobrir-les d’altres municipis del costat, convertint el nostre municipi en un referent fent un espai de vetlles laic, accessible, modern i funcional. 
I, a finals de 2024 està previst que el projecte de la modernització de Rodalies 3 sigui quasi una realitat (el projecte té previst la finalització a la primavera 
del 2025), que convertirà la Garriga en un referent en quant al transport públic i facilitarà les connexions amb l’àrea metropolitana i també amb la ciutat 
de Vic. 
Aquests són alguns projectes, entre d’altres, que han de fer que la Garriga recuperi la capitalitat i la importància que va tenir en d’altres moments i que 
tornem a ser referents del Vallès Oriental, que és l’objectiu que ens fa treballar pel nostre municipi. 
web: lagarriga.socialistes.cat  ·  twitter: @PSClaGarriga  ·  facebook: partit.delssocialisteslagarriga  ·  instagram: @psclagarriga  ·  @: lagarriga@socialistes.cat


